
Záznam z jednání dopravní komise konané dne 11.1.2012 
 

 

 

 

Účast: Ing. Hájek, Slezák, Birke, JUDr. Kozáková, MVDr. Vlach, Ing. Šponer   
 

Program jednání:   

 

 

1) Byl koncipován dopis Dopravní komise, kterým bude RMČ Prahy 21 vyzvána 

k zahájení jednání ve věci zklidnění hlavní komunikace I/12 a vybudování přeložky 

I/12. Tento dopis bude předán prostřednictvím pana radního pro dopravu Slezáka. 

 

2) Změny ve složení Dopravní komise: rezignovali paní Mgr. Měšťánková a p. Marek 

(info p. Ing. Hájek), členem se stane p. Mach, který bude mít na starosti cyklodopravu 

a bude pověřen jednáním s okolními MČ. Panu Machovi byl předán dopis Ing. 

Květoslava Syrového, který je zpracovatelem koncepce cyklistické dopravy na území 

Praha Koloděje. Během prvního čtvrtletí 2012 proběhne koordinační schůzka, na 

kterou bude pozván i zástupce naší MČ. Naší MČ bude zastupovat pan Mach. 

(hlasování: všichni pro)   

 

3) Zástupce SU Ing. Kopecká informovala o stavu územního řízení stavby přeložky 

I/12. Řízení je přerušeno, zpracovatel PD doplňuje podklady.  

 

4) Bylo projednáno vyhodnocení úkolů Dopravní komise za rok 2011. Vyhodnocení 

je přílohou záznamu a bude předáno kanceláři pana starosty. 

 

5) Paní Dr. Kozáková seznámila členy DK s odpovědí TSK ve věci: vybudování 

zastávky BUS u pošty, opravy zastávky Blatov ve směru na Rohožník, ve věci 

požadavku pana Sadyho na přechod – dopis OŽPD a odpověď přílohou záznamu 

 

6) Došlo ke sjednocení úpravy rychlosti na ulici Rohožnická na 30km/h   

 

7) Přechod přes Staroklánovickou u hájenky u Smolíka do Vidrholce 

Přechod nelze realizovat. Prověřit možnost zlepšení podmínek průchodu pod 

nadjezdem. Proběhlo šetření na místě se zástupcem vlastníka pozemků České lesy a. s. 

p. Sedláčkem za účasti pana starosty. Vzhledem ke skutečnosti, že v tomto úseku 

nebývá na plánované cestě problém s blátem, nedoporučuje prozatím p. Sedláček 

úpravu povrchu cesty. Bylo dohodnuto umístění můstku přes vodoteč a opěrného 

zábradlí pod nadjezdem směrem ke kolejovému tělesu na náklady MČ. Pan Sedláček 

přislíbil potřebný prořez stromů, aby se vytvořil pohodlný průchod. Komise ŽP zajistí 

projednání přeznačení turistické trasy. 

Úkol trvá.   

 

 

 

 

 

 



8) Čentická obousměrná pro cyklisty 

RMČ projednala studii cyklostezky pro vedení cyklistů v protisměru v jednosměrné 

části ulice Čentické a uložila OMI vypsat zadání veřejné zakázky na projekt 

cyklostezky.  

Úkol trvá  

 

 

 

9) Doplnění zastávek autobusů v ulici Starokolínská  
RMČ schválila RMČ24/0428/11 dne 13.9.2011 zadání zpracování projektové 

dokumentace pro stavební povolení včetně projednání dle stavebního zákona 

společností Ateliérem DUK, s.r.o., který byl zpracovatelem studie. Je připravována 

PD a projednáváno se správci sítí a DOSS. Pokračuje projednávání DSP.  V rozpočtu 

MČ byly vyčleněny na zpracování PD fin. prostředky, protože toto zpracování TSK 

nebude financovat. Návrh smlouvy bude předložen ke schválení RMČ. 

Úkol trvá. 

 

10) Požadavek občanů na vložení zastávky v ulici Staroújezdská u pošty 

Byl zpracován projekt Atelierem DUK. Vzhledem ke skutečnosti, že nebudou žádné 

významné stavební úpravy, SÚ nebude projednávat (sdělení pí Ing. Kopecké ze SÚ). Pí 

Kozáková požádala o souhlas TSK a ROPID. Stanovisko TSK v příloze (viz výše bod. 

Č. 5). 

 Úkol trvá.  

 

11) Řešení křižovatky Staroklánovická x Staroújezdská x Novosibřinská x 

Starokolínská 

Bylo řešeno na jednání dne 13.12.2011. Zápis z jednání přílohou záznamu. 

Úkol trvá.  

 

12) Umístění veřejné nabíjecí stanice v rámci projektu „Praha – elektromobilní“ – 

žádost PRE.  

Členové komise navrhli umístění ve dvoře nebo garážích polyfunkčního domu (ve 

vlastnictví MČ) nebo v blízkosti Penny marketu nebo Alberta (soukromé pozemky). Pí.  

Beroušková předloží tento návrh PRE a v případě zájmu bude dále řešeno projednáním 

v RMČ.  

Úkol trvá 

 

13) Informační dopravní systémy ELTODO  

  15.11.2011 proběhlo jednání se společností ELTODO. 

Na připravovaných světelně signalizačních zařízeních bude instalovaná technologie, 

která umožní v budoucnu jejich propojení ve vztahu k počtu vozidel projíždějících 

obcí. 

Úkol trvá 

 

14) Úprava zastávky Blatov z centra – podnět z komise ŽP. Dr. Kozáková jednala 

s TSK, které přislíbilo zařazení realizace úpravy v souladu s platnými technickými 

normami do akcí v roce 2012 dle výše přidělených finančních prostředků. 

Úkol trvá 



15)  Vybudování trvalých přechodů přes  ulici Rohožnickou (nyní provizorní 

v souvislosti s vedením objízdné trasy kvůli budování kanalizace na ulici 

Novosibřinské) 

Zpracování projektu a následnou realizaci zajistí OMI. 

Úkol trvá 

 

16) Studie dopravní obslužnosti  

Pan místostarosta Slezák s panem Ing. Hájkem prověřili možnost zajištění objednávky 

urbanistické studie prostřednictvím MHMP. Řed. Odboru územního plánu pí.  

Cvetlerová na jednání však vyloučila možnost, že zajistí a zafinancuje zpracování OÚP 

MHMP.  Pan starosta projedná možnost zajištění prostřednictvím odboru OMI, 

potažmo mandatáře spol. ZAVOS, s. r. o. DK komise doporučuje navázat spolupráci 

s vysokou školou a prověřit možnost spolupráce. 

Úkol trvá 

 

 

17) DK se opakovaně zabývala požadavkem občanů ulice Chmelické na úpravu 

dopravního režimu. DK na svém doporučení trvá s tím, že požadavky občanů budou 

součástí zadání při přípravě nového „dopravního generelu“ v příštím roce. Vzhledem 

ke vzdálenému časovému horizontu vzniku a realizace nového dopravního generelu 

doporučuje DK zadat zpracování jednoduchého provizorního návrhu zklidnění dopravy 

v této oblasti úpravou dopravního režimu. 

Úkol trvá 

 

18) Zlivská – komise doporučuje řešit problém s parkujícími vozy až po ukončení 

výstavby kanalizace na hlavní, protože dojde ke zprovoznění parkovacích míst na 

Rohožnické. Nedoporučuje v současné době realizovat žádné stavební úpravy, které by 

parkování bránily, protože by nejspíš došlo jen k přesunutí problému do jiných částí 

ulice nebo přilehlých ulic. Doporučuje úpravu prostoru mezi vozovkou a přilehlými 

ploty. 

Úkol trvá 

 

 

19) Úprava ulice Staroklánovická k nádraží 

DK doporučuje RMČ zahájit jednání o úpravě komunikace ulice Staroklánovická tak, 

aby byla zajištěna optimální obslužnost nádraží autobusy MHD a zachováno 

maximální množství parkovacích míst. Nutnost přípravy projektu a projednání tak, aby 

realizace navazovala na rekonstrukci koridoru.  

Úkol trvá 

 

20) Osvětlení čekárny na zastávce MHD Blatov (podnět pana Birkeho) 

Osvětlení by si vynutilo vybudování elektropřípojky a osazení měřidla. Finančně 

náročné a lze předpokládat problematickou údržbu vzhledem k předpokládanému 

vandalství. Pan Slezák přislíbil prověřit možnost vybudování zastávky jako reklamní, 

které v Praze instaluje  spol.  JC Deckau. 

 

 

 

 

 



21) Podněty z komise ŽP: 

a) Umisťování reklamních tabulí.  
Paní Kozáková vytipovala místa pro umístění informačních ukazatelů ( stojanů) 

vhodná z hlediska bezpečnosti dopravy. Jedná se o tato místa: 

Příjezd od  Prahy – vlevo – Nadějovská ul., parc.č. 779/1 

Příjezd od Kolína – vpravo – Všeňská ul., parc.č. 3022 

Příjezd od Koloděj – vpravo – ul. Ježovická x ul. V Lipách, parc.č. 433 

 Příjezd od Klánovic – vlevo – ul. Hulická, parc.č. 1680 

Vzhledem k situování vhodných pozemků MČ mimo komerční zájem inzerentů lze 

předpokládat minimální zájem. Členové dopravní komise nedoporučují řešit  umisťování 

reklamních tabulí. 

b) Rozšířit systém informačních tabulí. OMI provede zmapování současného stavu a 

navrhne umístění dalších tabulí. Návrh projedná a případně doplní DK na příštím 

jednání.. 

Úkol trvá 

 

 

 

Různé: Pan Birke požádal o seznámení s plánovaným uspořádáním ulice Oplanské dle 

vydaného stavebního povolení. Na příští jednání zajistí Dr. Beroušková  
 

   

 

Předpokládaný termín dalšího jednání je ve středu 8.2.2012 od 16 hod.. Termíny následujících 

jednání:   14. 3., 18.4 a 16.5. v  malé zasedací místnosti v 1. patře. 

  

 
Zapsala: Beroušková, tajemník komise 

Schválil: Ing. Hájek, předseda komise 

 
 

 


